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PROTOKOLL	  
från	  

STYRELSEMÖTE	  	  
i	  

TULLINGEPARTIET,	  TUP	  
 

Tid:  torsdag den 10 januari 2013, 18.30–21.30 

Plats:  Konferensrummet på Medborgarkontoret i Tullinge.  

Närvarande:   Camilla Jägemalm, ordförande 

  Karin Nakamura Lindholm (del av tiden)  

Klas Bovin 

Anders Thorén  

Sandy Lind  

Elisabet Thorén  

Carl Widercrantz, POLSEK  

   Bertil Rolf  
 
  Jens Jenslin 
 
Frånvarande:  Carl-Erik Spelmans 
   
	  
§1	   Mötets	  öppnande	  	  
	   Camilla	  öppnade	  mötet	  och	  hälsade	  deltagarna	  välkomna.	  
	  
§2	   Genomgång/godkännande	  av	  föregående	  protokoll	  från	  10	  december	  2012	  
	   Det	  fanns	  inga	  kommentarer	  till	  föregående	  protokoll.	  Protokollet	  från	  10	  
	   december	  2012	  godkändes.	  
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§3	   Information	  –	  rapporter	  från	  grupperna	  	  	  
a) Hemsidan	  
Plucera	  ska	  lämna	  en	  ny	  offert	  (på	  tullingekommun.se)	  inom	  14	  dagar.	  	  
	  
b) Kommunikation	  –	  Media	  	  	  
Elisabet	  redogjorde	  för	  aktiviteten	  i	  ”Mitt	  i”	  (Carls	  insändare	  mm).	  
	  
Elisabet	  berättade	  om	  statsvetaren	  och	  docenten	  Erik	  Wångmar	  som	  Carl	  skrivit	  om	  på	  
hemsidan.	  Enligt	  Wångmar	  är	  samarbete	  mellan	  kommuner	  bättre	  än	  
kommunsammanslagningar.	  Det	  är	  övervägande	  negativt	  att	  slå	  i	  hop	  små	  kommuner.	  
Man	  får	  vara	  beredd	  att	  samarbeta	  med	  andra	  kommuner	  i	  stället.	  Wångmar	  
förespråkar	  att	  man	  borde	  dela	  de	  stora	  kommunerna	  i	  landet.	  Beslutades	  att	  Carl	  ska	  
ta	  kontakt	  med	  honom.	  
	  
Klas	  berättade	  om	  Socialdemokraternas	  julutskick	  i	  Tullinge	  där	  de	  kraftsamlar	  för	  att	  
hindra	  en	  "brytning"	  av	  kommunen.	  Det	  är	  bra	  att	  de	  skriver	  nu,	  för	  då	  vet	  vi	  vilka	  
argument	  som	  kommer	  användas.	  Ekonomin	  kommer	  antagligen	  att	  bli	  ett	  kraftigt	  
argument	  (vilket	  även	  användes	  i	  Huddinge).	  	  
	  
Carl	  delade	  ut	  material	  från	  folkomröstningen	  om	  Salem	  kommun	  i	  början	  av	  80-‐talet.	  
Många	  av	  argumenten	  i	  den	  debatten	  är	  återkommande.	  
	  
c) Ekonomi	  –	  Budget	  –	  medlemmar,	  Facebook	  ug,	  	  

	   Klas	  delade	  ut	  papper.	  Vi	  har	  idag	  358	  medlemmar.	  Kassan	  den	  10/1	  2013	  är	  308	  586	  
	   kr.	  	  
	  

d) Den	  andra	  vägen	  
Inget	  nytt	  att	  rapportera.	  	  
	  
e) Tullinge	  kommun	  gruppen	  
Nytt	  möte	  bokades	  till	  den	  20	  januari.	  	  

	  
f) ”Ja-‐kampanj/strategi”	  

	   Elisabeth	  redogjorde	  för	  utkast	  till	  strategi	  2013-‐2014.	  Dokumentet	  beskriver	  det	  
	   generella	  tillvägagångssättet	  hur	  vi	  ska	  arbeta	  fram	  till	  2014	  med	  siktet	  inställt	  på	  att	  
	   få	  JA	  till	  en	  egen	  kommun.	  Dokumentet	  är	  en	  konfidentiell	  handling.	  
	  
	   Texten	  diskuterades.	  En	  av	  synpunkter	  som	  diskuterades	  var	  angående	  om	  vi	  
	   behöver	  renodla	  skillnaden	  mellan	  folkomröstning	  (JA för egen kommun) och det 
	   allmänna	  valet	  (TuP	  i	  kommunvalet).	  Den	  stora	  skillnaden	  mot	  2010	  är	  att	  man	  nu	  kan	  
	   rösta	  för	  Tullinge	  egen	  kommun	  och	  “sitt	  vanliga	  parti”.	  Det	  finns	  en	  risk	  att	  många	  
	   som	  stödde	  oss	  i	  förra	  valet	  kommer	  att	  utnyttja	  den	  möjligheten.	  TUP	  har	  dock	  
	   ett	  starkt	  budskap	  –	  med	  ett	  starkt	  TUP	  i	  fullmäktige	  slarvas	  inte	  
	   folkomröstningsresultatet	  bort.	  	  
	  
	   Några	  andra	  synpunkter	  var	  att:	  

• Ett	  tidsperspektiv	  bör	  finnas.	  	  
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• Ideologin	  måste	  preciseras.	  	  
• Vi	  måste	  identifiera	  en	  person	  som	  kan	  driva	  ja-‐kampanj.	  	  

	  
	   Beslutade	  att	  samtliga	  ledamöter	  ska	  läsa	  dokumentet	  och	  så	  möts	  vi	  igen	  måndag	  21	  
	   januari,	  klockan	  18:30	  på	  Medborgarkontoret.	  
	  
	   Sandy	  presenterade	  ett	  utkast	  till	  en	  mall	  som	  beräknar	  ut	  vilka	  risker	  som	  "bör"	  
	   hanteras	  eller	  som	  kan	  "accepteras".	  	  
	  
§4	   Tom	  Thorells	  arbete	  	  

Toms	  dokument	  som	  var	  utskickat	  sedan	  tidigare	  diskuterades.	  Alla	  ska	  läsa	  texten	  och	  
	   sedan	  återkomma	  med	  sina	  synpunkter	  till	  Carl.	  	  

	  
§5	   Årsmöte	  
	   Årsmötet	  bestämdes	  till	  den	  19	  mars	  kl	  19.00	  i	  Falkbergsskolans	  matsal.	  Carl	  ansvarar	  
	   för	  bokning	  av	  lokal.	  	  
	  
§6	   Information	  från	  POLSEK	  (Carl)	  
	   Carl	  redogjorde	  för	  valet	  till	  Kyrkofullmäktige.	  I	  ett	  beslut	  som	  Kyrkomötet	  tog,	  står	  det	  
	   att	  man	  skall	  eftersträva	  en	  församling/en	  kommun,	  så	  i	  framtiden	  kanske	  det	  är	  
	   möjligt	  med	  en	  delning	  (när	  kommundelningen	  är	  genomförd),	  om	  det	  går	  att	  visa	  att	  
	   man	  kan	  uppfylla	  övriga	  krav	  som	  ställs	  för	  att	  vara	  egen	  församling.	  	  
	   	  
	   Kyrkovalet	  kan	  fungera	  som	  en	  värdemätare	  på	  opinionsläget,	  samtidigt	  som	  det	  är	  ett	  
	   utmärkt	  tillfälle	  att	  testa	  nya	  kampanjmetoder	  och	  kommunikationskanaler.	  
	   Nackdelen	  är	  att	  kyrkovalet	  präglas	  av	  lågt	  valdeltagande.	  Carl	  skickar	  ut	  ett	  mejl	  till	  
	   medlemmarna	  och	  undersöker	  om	  någon	  är	  intresserad	  av	  att	  ställa	  upp	  i	  valet.	  	  
	  
	   Vid	  det	  senaste	  mötet	  med	  kommunstyrelsen	  diskuterades	  utformningen	  av	  valsedlar	  
	   till	  folkomröstningen.	  Beslutades	  att	  vi	  ska	  skriva	  ett	  pressmeddelande:	  TuP	  och	  
	   majoriteten	  oense	  om	  valsedlar.	  	  
	  
	   Beslutades	  att	  vi	  ska	  utforma	  enkäter	  angående	  kultur/idéhuset	  för	  att	  pejla	  
	   opinionsläget	  bland	  Tullingeborna.	  	  
	  
	   Carl	  redogjorde	  för	  en	  inbjudan	  till	  utbildning	  från	  PwC	  "Kommunala	  
	   utjämningssystemet	  -‐	  hjälp	  eller	  stjälp?".	  Det	  är	  en	  utbildning	  som	  man	  genomför	  på	  
	   plats	  i	  PwCs	  lokaler,	  d.v.s.	  inte	  en	  "öppen	  utbildning"	  med	  	  deltagare	  från	  flera	  olika	  
	   kommun.	  Henrik	  Berggren	  (som	  arbetade	  med	  delningsutredningen)	  håller	  i	  kursen.	  
	   Henrik	  har	  föreslagit	  att	  vi	  kommer	  till	  PwC	  för	  en	  tre	  timmars	  
	   genomgång/konsultation.	  Priset	  blir	  då	  8.000	  kr	  exkl	  moms.	  Vi	  bör	  inte	  bli	  fler	  än	  3-‐4	  
	   st.	  	  	  	  
	  
	   Nästa	  gruppledarträff	  är	  den	  21	  januari	  klockan	  16.00	  -‐	  17.00	  i	  lokal	  Mälaren	  på	  plan	  4.	  	  
	  	  	  
	   Beslutades	  att	  efter	  viss	  justering	  anta	  Cars	  nya	  förslag	  på	  tider	  för	  årets	  
	   styrelsemöten.	  	  
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§7	   Övriga	  ärenden	  	  
 Den	  28	  januari	  anordnar	  kommunen	  ett	  möte	  som	  syftar	  ge	  möjlighet	  till	  föreningar	  i	  
	   Tullinge	  att	  gå	  samman	  och	  bilda	  ett	  föreningsråd.	  Med	  föreningsråd	  kan	  man	  förenkla	  

	   för	  föreningar	  att	  samordna	  och	  utveckla	  sina	  aktiviteter.	  Man	  kan	  också	  förbättra	  
	   samverkan	  mellan	  föreningarna	  i	  Tullinge	  och	  kommunen.	  Föreningarna	  i	  Tullinge	  

	   hade	  ett	  första	  möte	  den	  26	  november	  2012	  och	  där	  deltog	  representanter	  från	  9	  
	   föreningar.	  Beslutades	  att	  Camilla	  deltar	  på	  mötet	  den	  28	  januari.	  	  

	   Camilla	  berättade	  om	  en	  Tullingebo,	  Lars	  Enquist,	  som	  kontaktade	  henne	  angående	  
	   vissa	  problem	  vid	  Riksten.	  Camilla	  redogjorde	  för	  samtalet.	  

§	  8	   Nästa	  möte/	  Avslutning	  	  
	   Nästa	  möte	  bestämdes	  till	  torsdagen	  den	  7	  februari	  2013	  klockan	  18.30.	  	  
	  
	  
	  

Vid	  protokollet	  	   	   	   Justeras	  	  

	  

	  

	   Carl	  Widercrantz	  	   	   	   Camilla	  Jägemalm	  	  	  

	  


